
Protokół Nr 1/2016 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 26 stycznia 2016 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2016. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia.  
 Posiedzenie komisji o godz. 900 otworzył M. Wasilewski Przewodniczący Komisji.  
 Komisja przyjęła protokół Nr 16/2015 z posiedzenia Komisji w dniu 28 grudnia 2015 r. 
głosując: za - 5 (jednogłośnie).  
 
Ad 2. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2016. 
  Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska opracowała plan pracy komisji na rok 
2016 w formie załącznika do projektu uchwały w sprawie planów pracy stałych komisji Rady 
Miejskiej Białogardu na rok 2016.  
  Komisja przyjęła plan pracy na 2016 rok: głosując: za - 5 (jednogłośnie). Plan pracy 
Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska załączono do protokołu.  
 
Ad 3. Sprawy różne. 
  Radny J. Harłacz – poruszył sprawę częstotliwości wywozu nieczystości. Radny 
poinformował, że częstotliwość w przypadku wywozu nieczystości z jego posesji od stycznia 
zmniejszyła się o połowę. Radny powiedział, że żąda zwrotu pieniędzy albo zmniejszenia 
płatności z  tytułu wywozu nieczystości.  
  Radny A. Milczarek – powiedział, że Miasto ma podpisaną umowę z firmą 
wywozową na cztery lata i żadne zmiany związane z częstotliwością wywozu nieczystości 
nie powinny zaistnieć. Zmiany zostały przyjęte przez Radę. Mamy zawartą umowę na ilość 
wywożonych odpadów komunalnych w ciągu miesiąca i powinno to funkcjonować w dalszym 
ciągu. Jeżeli ograniczymy ilość wywozu z czerech razy w miesiącu na dwa razy w miesiącu, 
to są niewspółmierne oszczędności. Teraz jest pytanie czy te oszczędności trafiają do 
Miasta. 
   Radny J. Harłacz – poruszył sprawę niedostatecznego odśnieżania miasta 
w okresie, kiedy opady atmosferyczne były natężone, a ulice i chodniki było oblodzone.  
  Radny - poinformował, że przy prawie każdym skrzyżowaniu jest znak „Stop”. 
Zdaniem Radnego tych znaków drogowych jest za dużo i są zbędne.  
   Burmistrz – odpowiedział, że zastanawia się nad rozwiązaniem i warto byłoby 
poprosić innych niezależnych od firmy z Krakowa fachowców w celu przeanalizowania 
i dokonania oceny  wprowadzonej zmiany organizacji ruchu w mieście.  
  Burmistrz – poinformował, że firma z Krakowa twierdzi, że wprowadzona organizacja 
ruchu jest prawidłowa. Przy drodze głównej, zbiorczej i przy takim natężeniu  ruchu zdaniem 
firmy muszą być ustawione te znaki. 
  Radny J. Harłacz – powiedział, że można byłoby zapytać Policję czy wskutek 
wprowadzonych zmian nie dochodzi do wypadków drogowych. Firma z Krakowa nie jest 
doskonała.   
  Burmistrz – zaproponował aby przeanalizować i ewentualnie zastanowić się nad 
wyborem firmy, która dokonałaby audytu, przeglądu wprowadzonych przez firmę z Krakowa 
zmian w organizacji ruchu drogowego. Ponadto należałby popytać mieszkańców.   
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Wprowadzona została zmiana ruchu drogowego i należałoby zastanowić się, czy to co 
zostało zmienione jest słuszne. 
  Radny A. Milczarek – powiedział, że dobrym rozwiązaniem byłoby zasięgnięcie 
opinii instruktorów nauki jazdy, którzy prowadzą na terenie miasta swoją działalność. 
  Radny J. Harłacz – zgłosił, żeby powiadomić Zarząd Dróg Powiatowych, aby przy 
zakończonej już inwestycji na ulicy Kołobrzeskiej dokonali prawidłowego oznakowania 
zjazdu ulicy Kołobrzeskiej,  gdyż inaczej może dojść do wypadku. 
  Radna E. Bury – poinformowała, że oznakowanie jest złe i ponadto należałoby 
prawidłowo  oświetlić skrzyżowanie. Oznaczenie tego zjazdu stwarza zagrożenie dla 
kierujących. 
  Radny A. Milczarek – wnioskował udrożnienie wjazdu  na ulicę Bogusława X 
poprzez poszerzenie odcinka drogi w celu umożliwienia swobodnego przejazdu pojazdów,  
w tym autobusów komunikacji miejskiej.   
  Radny J. Harłacz – zgłosił, że należałby dokonać naprawy chodników na ulicy 
Świdwińskiej przy Gimnazjum Nr 1. 
  Zdaniem Burmistrza należałby zastanowić się nad rozwiązaniem odpowiedniego  
oświetlenia przejścia dla pieszych z wiaduktu na ul. Szpitalną oraz w niektórych innych  
miejscach miasta, przy szkołach.   
  Radna E. Bury – wnioskowała o poprawienie oznakowania ulicy Kołobrzeskiej, 
przede wszystkim przejść dla pieszych poprzez zamontowanie świateł pulsacyjnych oraz 
przejścia dla pieszych  na wysokości zakładu „Stanpol” na wysokości osiedla. Przejście dla 
pieszych w godzinach wieczornych jest niewidoczne. 
  Radny A. Milczarek – powiedział, że należałby doświetlić chodniki, które nie są 
oświetlone. 
  Radna E. Bury – zapytała o rozwiązanie sprawy zgłoszonej przez Wspólnotę 
Mieszkańców przy ul. Lipowej 27. 
  Burmistrz – zaproponował rozwiązanie problemu mieszkańców poprzez 
rozbudowanie pergoli przy budynku na ul. Przejazdowej 1 oraz ustawienie dodatkowych 
pojemników na odpady komunalne.   
  Radny J. Harłacz – zgłosił Burmistrzowi, że należałoby dokonać zmian 
w harmonogramie wywozu śmieci  i oczekiwałby przywrócenia pierwotnego zapisu 
dotyczącego częstotliwości wywozu śmieci cztery razy w miesiącu. 
  Burmistrz – poinformował, że zmieniły się przepisy a procedura jest taka, że 
obowiązkiem firmy wywozowej jest przygotowanie harmonogramu wywozu odpadów. Firma 
przygotowała harmonogram. Okazało się, że ten harmonogram nie sprawdza się i teraz 
przekonaliśmy firmę wywozową, aby go zmieniła i dopasowała do oczekiwań mieszkańców, 
co zdaniem Burmistrza będzie więcej kosztować i jeżeli zabraknie pieniędzy, to trzeba 
będzie je pokryć z budżetu Miasta.   
 
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 950 M. Wasilewski Przewodniczący 
Komisji zakończył posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodniczący  Komisji 
              
                                             Mirosław Wasilewski 
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Załącznik Nr 3  

do uchwały Nr ../2016  

Rady Miejskiej 

Białogardu  

z dnia  ………2016  r.  

 

PLAN PRACY 

KOMISJI INFRASTRUKTURY I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIEJSKIEJ BIAŁOGARDU NA ROK 2016 

 

Lp.  Termin  Tematyka posiedzenia 

1 2 3 

1.  

 

 

  

I 

półrocze  

 1. Analiza utrzymania stanu czystości w mieście.  

 2. Analiza zmian w organizacji ruchu drogowego w mieście.  

 3. Wnioski w zakresie remontów nawierzchni dróg i chodników w mieście.  

 4. Analiza miejsc parkingowych i miejsc pod garaże w mieście.  

 5. Analiza oświetlenia ulic i chodników na terenie miasta.  

 6. Analiza stanu ochrony środowiska i przyrody, w tym regulacji zieleni miejskiej  

     i parkowej.  

7. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście oraz działania na rzecz 

     jego  poprawy. Ocena rozwoju sieci monitoringu miejskiego. 

8. Analiza budżetu Miasta za I kwartał 2016r.  

9. Posiedzenia wyjazdowe Komisji związane z realizacją inwestycji komunalnych  

     na  terenie miasta z udziałem Burmistrza i Naczelnika Wydziału Infrastruktury  

     i Zamówień Publicznych UM.  

10. Informacja o utrzymaniu miejskich obiektów i urządzeń użyteczności publicznej  

      (finansowo-rzeczowa).  

11. Ocena działalności BTBS Sp. z o.o. i ZGKiM Sp. z o.o.  w Białogardzie.  

12. Ocena działalności BOSiR Sp. z o.o. w Białogardzie - utrzymanie obiektów  

       sportowych, w tym działalność inwestycyjna w roku 2016.  

13. Realizacja inwestycji miejskich ( finansowo- rzeczowa).  

14. Analiza budżetu Miasta za II kwartał 2016 r.  

2.  

 

 

  

II 

półrocze  

1. Analiza realizacji inwestycji na terenie miasta. 

2. Analiza budżetu Miasta za III kwartał 2016 r.  

3. Zapoznanie się z przygotowania Miasta do akcji zimowej.  

4. Propozycje Komisji do projektu budżetu Miasta na rok 2017.  

5. Analiza projektu budżetu Miasta na rok 2017 i jego zaopiniowanie.  

6. Analiza budżetu Miasta za IV kwartał 2016 r.  

7. Podsumowanie działalności Komisji za rok 2016.  

Tematy stałe:  

1. Opiniowanie projektów uchwał na sesje Rady Miejskiej.  

2. Rozpatrywanie i opiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia 

stanowiących   

    miejski zasób nieruchomości. 

3. Rozpatrywanie i opiniowanie wniosków o zmianę miejscowego planu zagospodarowania  

    przestrzennego miasta Białogard. 

4. Rozpatrywanie spraw kierowanych do Komisji.  

Komisja dopuszcza dokonywanie zmian i uzupełnień w planie pracy. Może to dotyczyć 

zarówno tematyki,  jak i terminów realizacji zadań.                                                                    

Przewodniczący Komisji                                                                           

                                                                                                               Mirosław Wasilewski 


